
Protokół Nr 1/2024 
z dnia 16 maja 2024 roku

Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 16 maja 2024 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie 
Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.
Posiedzenie komisji trwało 14.00 -15:15 
W  posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu oraz

• Pan Zenon Zadrożny -  Wójt Gminy Dąbrówka,
• Pani Beata Brzezińska -  Sekretarz Gminy Dąbrówka,
• Pan Rafał Roguski -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
• Pan Jacek Ruciński -  Sołtys Sołectwa Cisie,
• Pani Anna Jasińska -  Sołtys Sołectwa Guzowatka.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonała oraz powitała zebranych Pani Ewelina Kuchta.

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodnicząca posiedzenia komisji poinformowała, że zgodnie z listą obecności 
w obradach uczestniczyło 7 na 7 członków komisji, stwierdzając prawomocność obrad.

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 
ewentualnych zmian.
Prowadząca obrad przedstawiła porządek obrad, który został przesłany radnym 
w następującej treści:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 

ewentualnych zmian.
4. Wybór zastępcy przewodniczącej Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 

Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.
5. Przedstawienie informacji z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego dot. 

wnioskowanego zakresu dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg na 2024 roku, zadania: „Przebudowa dróg gminnych w m. Cisie 
i w m. Małopole, gmina Dąbrówka.

6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia.



Ad. 4 Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji Rozwoju i Gospodarki 
Mieniem Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.
Przewodnicząca posiedzenia komisji zaproponowała na zastępcę przewodniczącej 
Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka Pana 
Sylwestra Kryszkiewicza -  kandydaturę przyjęto.
Odbyło się głosowanie w sprawie ustalenia zastępcy przewodniczącej Komisji 
Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.
Głosowanie imiennie:

6 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”,

1 głos „wstrzymuję się”, 
przy obecności 7 radnych

W wyniku głosowania zastępcą przewodniczącej Komisji Rozwoju i Gospodarki 
Mieniem Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka został Pan Sylwester Kryszkiewicz.

Ad. 5 Przedstawienie informacji z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego dot. 
wnioskowanego zakresu dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg na 2024 roku, zadania: „Przebudowa dróg gminnych w m. Cisie 
i w m. Małopole, gmina Dąbrówka.

Głos zabrał Pan Zenon Zadrożny informując, że uwag do wnioskowanego zakresu 
dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2024 roku, 
zadania: „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Małopole gmina Dąbrówka” nie 
było.

Z wyjaśnień Pana Rafała Roguskiego wynika, że przyczyną odrzucenia wniosku na 
dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2024 roku, 
zadania: „Przebudowa dróg gminnych w m. Cisie gmina Dąbrówka było błędne 
oznaczenie drogi, powinna podlegać rozbudowie, a nie przebudowie. Wniosek oraz 
dokumentacja projektowa została złożona na rozbudowę. Wydział Budownictwa 
Powiatowego w Wołominie przejął dokumentacje nie zgłaszając uwag.

Urząd Wojewódzki analizując drogę w miejscowości Cisie zakwestionował klasę 
użytków. W dniu 15.04.2024 r. urząd gminy wystąpił z oświadczeniem dotyczącym 
klasyfikacji gruntów. Mazowiecki Urząd Wojewódzki podtrzymuje stanowisko i uważa, 
że przy tej klasie gruntów powinna być rozbudowa. Pozwolenie na budowę i inna 
dokumentacja projektowa drogi w miejscowości Cisie będzie zakwalifikowana 
i sfinansowana po złożeniu stosownych wniosków.

Głos zabrał Pan Jacek Ruciński: wniosek na przedmiotową drogę został złożony za 
późno ponieważ Rada Gminy Dąbrówka w ubiegłej kadencji od samego początku była 
przeciwna realizacji inwestycji w miejscowości Cisie. Konsekwencją tego było złożenie 
wniosku w ostatnim momencie, w którym nie było czasu na dokonanie zmian 
i uzupełnienie wniosku. Pan sołtys zaznaczył, że nie będzie blokował inwestycji 
ul. Czapskiego w miejscowości Małopole natomiast bardzo prosi o nieodkładanie 
decyzji o ponownym złożeniu wniosku o dofinansowanie na drogę w m. Cisie. 
Odpowiedzi udzielił Pan Zenon Zadrożny wyjaśniając, że będzie powadzone



pozwolenie na budowę i będą szukane środki finansowe na realizację w/w zadania. 
Wniosek na realizację zadania w m. Małopole zostanie zmieniony i będzie 
realizowany.

Pani Dagmara Jaworsa-Bednarek złożyła ustny wniosek o przekazanie kopi 
dokumentów korespondencji dotyczącej złożonego wniosku na dofinansowanie 
w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2024 roku zadania: „Przebudowa 
dróg gminnych w miejscowości Małopole gmina Dąbrówka”.
Pan Zenon Zadrożny wyraził zgodę na przesłanie kopi dokumentów.

Ad. 6 Sprawy różne.

W sprawach różnych przedstawiono wykaz planowanych inwestycji.

• rozbudowa szkoły we Wszeborach - inwestycja realizowana,
• przebudowa SUW Kołaków - zmiana zakresu robót,
• przebudowa hal sportowych Wszebory, Guzowatka - dodatkowe prace,
• przebudowa dróg gminnych Lasków ul. Norwida, Lasków - Karpin ul. Widokowa 

- realizacja zadania,
• zwiększenie dostępności pitnej, użytkowej i kanalizacyjnej - zadanie w trakcie 

realizacji,
• przebudowa dróg na terenie gminy Dąbrówka (Kołaków, Sokołówek) - 

powtórzenie postępowania przetargowego,
• przebudowa dróg w m. Cisie, Małopole - Cisie zmiana zadania pozwolenie na 

budowę, Małopole postępowanie przetargowe,
• zagospodarowanie Placu Norwida w Dąbrówce - rezygnacja z zadania,
• lokalne centrum integracyjne przy OSP Kołaków - zrealizowane, w trakcie 

rozliczenia,
• remont budynku OSP Lasków - wyłonić wykonawcę,
• wykonanie piłko chwytów przy boisku w Sokołówku - wyłonić wykonawcę,
• remont kościoła w Dąbrówce - przeprowadzić postępowanie zakupowe.

Głos zabrała Pani Edyta Grześkiewicz z ustnym wnioskiem o udzielenie informacji dot. 
koncepcji położenia chodnika na odcinku Marianów -  Dręszew do granicy Słopska.

Urząd gminy Dąbrówka wystąpi do Starostwa Powiatowego w Wołominie z wnioskiem 
o udzielenie powyższych informacji.

Głos zabrał Pan Zenon Zadrożny w sprawie przebudowy ul. Radzymińskiej 
w miejscowości Kuligów.

Głos zabrał Pan Rafał Roguski koncepcja na przebudowę ul. Radzymińskiej została 
zaakceptowana przez Zarząd Powiatu Wołomińskiego. Po wysłaniu powiadomień do 
mieszkańców z koncepcją przebudowy zaczęły spływać protesty dotyczące 
przebudowy w/w ulicy.



Pani Dagmara Jaworska-Bednarek zwróciła się z prośbą o zorganizowanie spotkania 
z Mieszkańcami Kuligowa, właścicielami nieruchomości działek położonych przy 
ul. Radzymińskiej.

Członkowie komisji przyjęli wniosek radnej Dagmary Jaworskiej-Bednarek w sprawie 
zorganizowania spotkania z mieszkańcami Kuligowa, Sołtysem Sołectwa Kuligów oraz 
pracownikami urzędu.

Ad. 7 Zakończenie posiedzenia.
Następnie Przewodnicząca Komisji Pani Ewelina Kuchta, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzenia, zakończyła posiedzenie Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

Lp. Imię i nazwisko Funkcja Podpis

1. Ewelina Kuchta przewodnicząca
komisji f t

2. Edyta Joanna Grześkiewicz członek komisji

3.
Dagmara Dominika 
Jaworska-Bednarek

członek komisji (rJ-e -

4. Małgorzata Kiedrzyńska członek komisji

5. Sylwester Kryszkiewicz członek komisji

6. Patrycja Kujawska członek komisji

7. Anna Katarzyna Kurek członek komisji c


